
Do protokołu 19.03. 2013 

Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wiadomość e-mail od Pani Radnej Krystyny Andrzejczak 

k.andrzejczak@lubomierz.pl(10:07) 

1 Skąd biorą się oczekiwane koszty dofinansowania do remontów dróg? Według czego są 

ustalane? -Czy chodzi tu o jakieś wskaźniki? 

2 Kto i w jakich proporcjach pokrywa resztę kosztów związanych z remontami dróg? 

Przekazano do : kier. Referatu technicznego Przemysław Kułaga 

<techniczny@lubomierz.pl> Przekazano do Kier. Zarządu Dróg Powiatowych Marek 

Makowski  <zdplwowek@rcs.pl> Przekazano do Burmistrz Marek Chrabąszcz 

Odp. Burmistrz: Wszystko  zależy od dofinansowania zewnętrznego od Wojewody 

Dolnośląskiego. Udział procentowy finansów gminy są zależne od środków zewnętrznych. 

Prowadzone są  rozmowy, aby te dofinansowanie zewnętrzne osiągnęło 80 procent zadania.  

3Pytania dotyczą wykorzystania środków finansowych przez Komisję AA.-                    

 - ile zakupiono w roku 2019 testów antyalkoholowych?                                                

  -gdzie i z jakim skutkiem wykorzystano te zakupione testy?                                          

  - do jakich paczek mikolakowych była dopłata?                                                           

  - ile dzieci z rodzin AA skorzystało z półkolonii , ferii i zimowisko?                               

  - kto przewodzi spotkaniom grup AA? 

 

Przekazano do: pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych Mariola Laskowska < mariola.laskowska@lubomierz.pl> 

Odpowiedź. Mariola Laskowska pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych: W roku 2019 zakupiono 5 opakowań 

narkotestów (5 sztuk w 1 opakowaniu), co daje sumę 25 sztuk; ze środków przeznaczonych 

na zwalczanie narkomanii (rozdział 85153).  Narkotesty zostały wykorzystane w Zespole 

szkół w Lubomierzu (w szkole, jak i w internacie). Wyniki negatywne, przeprowadzonych 

działań prewencyjnych.. 

Ad.3 

Dopłata do paczek mikołajkowych dla: Parafii Rzymskokatolickiej w Lubomierzu, 

Sołectwa: Pasiecznik, Golejów. 

Ad.4 

Wiele dzieci skorzystało z półkolonii, zorganizowanych zimowisk podczas 

ferii  (sfinansowanych ze środków przeznaczonych na profilaktykę). Z tej formy 

wypoczynku korzystały dzieci z rodzin dysfunkcyjnych, jak również                            i 

prawidłowo funkcjonujących w społeczeństwie (należycie spełniających swe obowiązki). 

Trudno mówić o konkretnej statystyce). 

Ad.5 

Pytanie należałoby doprecyzować, w zakresie grupy AA (czy chodzi o faktyczną grupę 

Anonimowych Alkoholików), czy w znaczeniu potocznym, tzn. osób zajmujących się 

działalnością profilaktyczną.   

mailto:techniczny@lubomierz.pl
mailto:zdplwowek@rcs.pl


Przewodniczącym Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych jest Pani Joanna Chrabąszcz. Spotkania prowadzone są przez Pełnomocnika 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz Mariolę Laskowską. 

 

   Proszę podać jaka jest liczba drukowanych i sprzedanych egzemplarzy gazety Sami 

Swoi.?  JAKI  jest koszt wydania i zysk ze sprzedaży gazety Sami Swoi? 

Proszę podać wartość sprzedanych w roku 2019 biletów na seanse w kinie Za Rogiem.  

Przekazano do Dyrektor LCK Bogusław Chrzan <b.chrzan@interia.pl> 

Odp. Bogusław Chrzan: koszt wydrukowania gazety + pensja redaktora blisko 23500zł , 

dochód to 1350 zł ze sprzedaży w  skali roku. Informacja o wartości sprzedanych biletów w 

Kinie Za Rogiem została zawarta w bilansie finansowym złożonym do Urzędu Gminy. 

Bilans jest dostępny w Referacie Finansowym. W 2019 roku było to 3917 zł.   

Czy jest już opinia dotycząca włączenia biblioteki do LCK? Chodzi mi o opinię nadzoru 

bibliotecznego. 

Przekazano do Sekretarz Adam Skrzydłowski < a.skrzydlowski@lubomierz.pl>  

Odpowiedź. Adam Skrzydłowski :Opinia zostanie wydana po uchwale o połączeniu. Opinię 

dotycząca poprzedniego projektu organ uznał, za bezprzedmiotową ze względu na zapis o 

likwidacji biblioteki a zgodnie z przepisami na terenie gminy musi funkcjonować 

przynajmniej 1 biblioteka. W tym wypadku nie można wydać opinii o likwidacji jedynej 

biblioteki w gminie, mimo późniejszych  planów o reaktywacji  biblioteki w LCK. Po 

podjęciu uchwały o połączeniu wystąpimy o pinie.  

 

Wiadomość od Radny Marcin Zając (10:55) 

Informuję, że na dzień dzisiejszy OSP Lubomierz jest niewystarczająco wyposażona do 

działań w obliczu pandemii COVID-19.  

Proszę o przedstawienie Radzie Gminy protokołu z zebrania 04.03.2020 godz. 13:00 w nowo 

wyremontowanej remizie.  

Przekazano do Burmistrz Marek Chrabąszcz < mchrabaszcz@poczta.onet.pl> 

 Odpowiedź Kierownik Przemysław Kułaga: Protokół zostanie przedstawiony na najbliższej 

sesji.  

Wiadomość od Aron Bogusz < aronbogusz@poczta.fm> (10:55) 

Co z planami remontu drogi powiatowej Lubomierz-Radoniów? Dlaczego zrezygnowano z remontu w 

tym roku? 

Przekazano do Burmistrz Marek Chrabąszcz < mchrabaszcz@poczta.onet.pl> 



Odpowiedź burmistrz Marek Chrabąszcz. Droga Lubomierz-Radoniów jest ujęta w planie remontu 

dróg powiatowych na rok 2022. Do remontu kapitalnego.  

Wiadomość od Radna Anna Kalińska < akalinska@post.pl> (11:46) 

Do materiału przygotowanego na Komisję SWiP oraz Komisję Rewizyjną 19.03.2020 

Do dnia posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji SWiP 19.03.2020 nie otrzymaliśmy 

poprawionego Planu Pracy Straży Miejskiej na rok 2020. 

Przesłano do Komendanta Straży Miejskiej smlubomierz@wp.pl 

Odpowiedź Komendant Straży Miejskiej Artur Okuniewicz W załączeniu  przesyłam 

poprawiony "plan praca" zgodnie z sugestiami  radnej Kalińskiej. Jednocześnie 

informuje, że szczegółowe pytania takie jak: 

- ilość doprowadzonych do izby wytrzeźwień, 

- ilość patroli z policją; 

- ilość przeprowadzonych interwencji,  

- ilość zabezpieczonych imprez. 

otrzymaliście  państwo (radni) w sprawozdaniu z działalności Straży miejskiej za rok 

2019.  

 

Z poważaniem  

Komendant SM Lubomierz  

Artur Okuniewicz  
 

 

Dot. Sprawozdania Gminnej Komisji ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych w Lubomierzu. 

Przekazano do: pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych Mariola Laskowska < mariola.laskowska@lubomierz.pl> 

 Chcąc rozpowszechnić wiedzę dot. Pomocy osobom uzależnionym proszę o informację: Gdzie 

znajduje się Punkt Konsultacyjny oferujący pomoc psychologiczną osobom uzależnionym i 

współuzależnionym w Lubomierzu? 

 

Odpowiedź. Mariola Laskowska pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych: Punkt Konsultacyjny znajduje się 

w Lubomierzu, Plac Wolności 1, w obiekcie MGOPS w Lubomierzu. Czynny 

jest w każdy wtorek w godz. 11:30-14:30. Porad udziela psycholog kliniczny. 

 

 Str. 9 dokumentu – Warsztaty profilaktyczne dla klas II-VIII punkty 4  „Tolerancja wobec 

inności” i 5 „Nie jestem inny” 

Doceniając wagę i potrzebę takich szkoleń proszę o szerszą i bardziej szczegółową informację  

Jak szeroko ujmowano temat tolerancji i inności? m.in. Czy problem dotykał tylko alkoholizmu 

czy był szerszy?.  



Odpowiedź. Mariola Laskowska pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych: Warsztaty były realizowane przez 

terapeutów, realizowane były zadania wynikające z ustawy o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. W zajęciach nie uczestniczyli 

nauczyciele z uwagi na wskazania trenerów poszczególnych warsztatów (chodzi o 

zachowanie intymności i otwartości ucznia wobec poruszanego problemu.)  

Dot. Załącznik do projektu uchwały XVIII/129 w sprawie przyjęcia programu ochrony nad 

zwierzętami bezdomnymi…”  

Przekazano do : kier. Referatu Technicznego Przemysław Kułaga 

 Rozdział 1 –„ 8)zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt” 

Proszę o szerszą informację np. gdzie i jak należy zgłaszać w/w zdarzenia np. telefonu 

Odpowiedź. Kierownik Przemysław Kułaga. W przypadku zdarzeń drogowych na terenie 

Gminy Lubomierz – obsługę prowadzą Zakład Lecznica Weterynarii Zdzisław i Tomasz 

Radyno. Numery Tel. Są publikowane na stronach zakładu. Dokładną informację o tego 

typu zdarzeniach może przedstawić powiatowy lekarz weterynarii.  

 Wniosek o przyznanie dofinansowania zabiegu sterylizacji /kastracji psa i kota  

W celu rozpropagowania informacji dot. dofinansowania zabiegu - proszę o wskazanie 

miejsca pobrania w/w wniosków. 

Odpowiedź. Kierownik Przemysław Kułaga: wnioski można pobrać w referacie technicznym 

Urzędu Gminy. Będą dostępne również na stronę BIP.  

UWAGA –dotyczy obrad sesji 26 marca.  

W związku z zagrożeniem korona wirusem COVID 19 zaleca się, aby osoby, które w ostatnim 

czasie przemywały za granica RP, lub miały kontakt z osobami objętymi kwarantanną nie 

uczestniczyły w najbliższych obradach sesji RMG Lubomierz. Zaznaczyć należy, że inne osoby 

uczestniczące w sesji nie wyrażają zgody na uczestniczenie w sesji osób, które w ostatnim czasie 

przyjechały zza granicy. Nieobecność w takim przypadku będzie usprawiedliwiona.  

Sekretarz Adam Skrzydłowski 


